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Liikunta- ja kulttuurilautakunta 24.08.2023 § 64 

      

Valmistelija: liikuntapäällikkö Teemu Mäkipaakkanen, puh. 020 615 
8228, teemu.makipaakkanen(at)kouvola.fi 

Anttila Hockey Team ry on toimittanut 8.6.2023 oikaisuvaatimuksen 
liikuntapäällikön 29.5.2023 § 2 tekemästä viranhaltijapäätöksestä 
koskien liikuntapaikkojen käyttövuorojen myöntämistä talvikaudelle 
2023–2024. Oikaisuvaatimus on liitteenä. 

Anttila Hockey Team ry toivoo, että Kouvolan kaupunki peruisi nyt 
tehdyn viranomaispäätöksen näiden vuorojen osalta ja palauttaisi 
”totutut” vuorot edellisvuosien mukaisiksi. Seura perustelee asiaa 
seuraavasti: 

”Pelaajamme, sekä vieraspelaajat, ovat vuosien saatossa tottuneet 
tähän torstai-illan vuoroon ja omat muut menot on mahdollisuuksien 
mukaan priorisoitu yhteistä harrastusliikuntaa varten. Nyt kuitenkin 
Kouvolan kaupungin liikuntatoimessa on tehty päätös vaihtaa 
peli/treenivuoromme päittäin ValKin edustusjoukkueen kanssa, ValKi-
edustuksen vuoro on jo pitkään ollut juuri meille nyt tarjottu perjantai-
illan vuoro. Eli jostain syystä joukkueiden harjoitusvuorot ovat 
vaihtaneet paikkaansa. AHT on siis hakenut juuri tuota ”vanhaa” torstai-
illan vuoroa.” 

Anttila Hockey Team ry on hakenut kaudelle 2023-2024 
harjoitusvuoroja yhteensä 1,25 tuntia/viikko ja heille on myönnetty 1,25 
tuntia/viikko. Seura oli anonut torstaille 1,25 tunnin harjoitusvuoron, jota 
ei myönnetty vaan vuoro myönnettiin perjantaille klo 20.15-21.30 
(oheismateriaali), joka oli myös kaudella 2022-2023 Anttila Hockey 
Teamillä, kunnes vuoron alun perin saanut seura luopui vuorosta.  

Käyttövuorojen jakamisessa on noudatettu oheismateriaalina olevia 
Kouvolan kaupungin liikunta- ja kulttuurilautakunnan asettamia 
periaatteita, jotka on päivitetty 9.12.2021 § 109. Liikuntatilojen 
myöntämisessä noudatetaan edellä mainittua järjestystä, mutta 
vuorojen sijoittumiseen sisältyy aina harkintaa esim. liittyen tiloihin, 
haettavien toimintojen vaatimuksiin ja luonteisiin sekä ryhmien 
kokoonpanoihin. Kyseisessä päätöksessä on käytetty vuorojen jaon 
periaatteesta kohtaa kolme: 

Käyttövuoroja jaettaessa otetaan huomioon hakijoiden toiminnan luonne 
ja laajuus sekä laatu ja sarjataso. Sarjataso vaikuttaa lähinnä korkean 
käyttöasteen tilojen käyttövuorojen jakamiseen. Huomioon otetaan 
myös eri liikuntalajien ja -muotojen vaatimukset liikuntapaikan suhteen. 



Valkealan jäähalliin tuli hakemuksia torstaille enemmän kuin vuoroja on 
pystytty myöntämään. Vuorot on jaettu lapset/nuoret ensin periaatteella 
ja ValKin sarjataso huomioiden. Anttila Hockey Team on siirretty 
perjantain viimeiselle vuorolle. 

Vuorojen julkaisemisen jälkeen seurat voivat hakea vapaaksi jääneitä 
vuoroja tai muiden seurojen peruuttamia vuoroja TIMMI-
varausjärjestelmän kautta. Hakemuksia käsitellään 
saapumisjärjestyksessä. 

Lisätietoja: liikuntapäällikkö Teemu Mäkipaakkanen, puh. 020 615 8228, 
teemu.makipaakkanen(at)kouvola.fi 

Sivistysjohtajan ehdotus: 

Liikunta- ja kulttuurilautakunta päättää hylätä Anttila Hockey Team ry:n 
8.6.2023 tekemän oikaisuvaatimuksen liikuntapäällikön 
viranhaltijapäätökseen 29.5.2023 § 2 ja pitää voimassa liikuntapäällikön 
viranhaltijapäätöksen 29.5.2023 § 2. 

Asian käsittely: 

Keskustelun aikana jäsen Jarmo Uuttala teki esityksen, että Anttila 
Hockey Teamin oikaisuvaatimus hyväksytään ja seuran jäähallivuoro 
Valkealan jäähallissa palautetaan torstai-illaksi. 

Jäsen Esa Seppälä kannatti esitystä. 

Puheenjohtaja totesi, että asiasta on suoritettava äänestys, koska oli 
tehty pohjaehdotuksesta poikkeava kannatettu esitys. Ne, jotka 
kannattavat sivistysjohtajan ehdotusta äänestävät JAA ja ne, jotka 
kannattavat nimi Jarmo Uuttalan muutosesitystä äänestävät EI. 
Puheenjohtaja esitti äänestystavaksi nimenhuutoa. 

Liikunta- ja kulttuurilautakunta hyväksyi äänestysesityksen ja -tavan 
yksimielisesti.  

Suoritettiin äänestys, jossa annettiin 8 JAA-ääntä (Ahola, Hasu, 
Lavonen, Lehmusmetsä, Käki, Rahikainen, Ranta, Tähtinen) ja 4 EI-
ääntä (Lonka, Palmros, Seppälä, Uuttala). 

Puheenjohtaja totesi Jarmo Uuttalan muutosesityksen tulleen hylätyksi. 

Liikunta- ja kulttuurilautakunnan päätös: 

Liikunta- ja kulttuurilautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 

  ____________ 


